
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis,                                                  15. juulil 2020 

Koosoleku algus kell 15.15.
                  lõpp kell 15.45.

Osa võtsid: vt kvoorumi leht.

Koosolekut  juhatas  komisjoni  esimees  Roman  Graf,   protokollis  volikogu  kantselei  juhataja  Maire
Lumiste.

PÄEVAKORD: 
1. Jõhvi Muusikakoolilt vastavalt päringule esitatud materjalide suhtes seisuskoha võtmine.

Komisjoni liikmed olid tutvunud Jõhvi Muusikakoolist saabunud dokumentidega.
Komisjoni liige Paul Paas oli esitanud täiendava päringu, millele direktor Margit Raag oli vastanud. 
Töölepingute ja käsunduslepingutega ei ole hetkel võimalik tutvuda, kuna personali eest vastutav töötaja
on puhkusel.
Komisjoniliikmete seisuskoht oli, et lepingutega tuleb kohapeal tutvuda.

Dokumentide  läbivaatamisel  jäi  arusaamatuks,  millise  dokumendi  alusel  toimub  transpordi  tellimine
(võetud pakkumised, hange, pikaajalised lepingud vm).
Samuti  jäi  arusaamatuks  direktori  väide  kooskõlastuse  kohta  tööandjaga  tema  tundide  andmise  osas
vastava õppeaine õpetajana (vallavalitsuses ei olnud sellekohast dokumenti).

Arutelu tulemusena o t s u s t a t i:

Paul Paas vormistab täiendava järelepärimise Jõhvi Muusikakooli direktorile  ja palub selgitusi:
- transpordi tellimise osas (kuidas toimub, kas võetakse hinnapakkumised, tehakse aastane hange jne);
- struktuur (milline õpetaja millises osakonnas õppetunde annab).
Samuti  palub  täpsustada  kuupäeva,  millal  on  komisjoniliikmetel  võimalus  kohapeal  töölepingute  ja
käsunduslepingutega tutvuda.

Peale eelnimetatud dokumentidega tutvumist  koostatakse kontrollakt.

Roman Graf
juhataja Maire Lumiste

protokollija


